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HALLITUKSEN KOKOUS 3/2024

Aika 23.1.2024 klo 16.00

Paikka Luokka 6428

Juho Kaitero (Puheenjohtaja)

Ville Lehtinen (Sihteeri)

Meea Vilkman

Joonas Rönkä

Tobias Lönnström

Henrik Tenhunen

Wilma Karhusaari

Eero Peltonen

Vilma Helle

Emilia Kaltz

Milja Nylund

Ilari Lindholm

Samuli Pakkanen

Ere Dahl (poistui 17.28)

Viljami Rantala

Joseph Thomassen

Joonatan Heikkala

Antti Kokko

Tommi Nuopponen

Aleksi Poikselkä

Juuso Liikkanen (liittyi 16.05)

Joanna Karppanen (liittyi 16.06)

Iitu Koskela (liittyi 16.06)

Mira Sivonen (etäyhteys)

Anton Kurko (etäyhteys)

Katja Immonen (liittyi 16.33)

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja Juho Kaitero avasi kokouksen ajassa 16.01.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen
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Hyväksytään edellinen pöytäkirja 2/24 esille tullein muutoksin.

5. Ilmoitusasiat
Joonas Rönkä ilmoitti, että huomenna on Liugur.

Ilari ilmoitti, että kevytmaito on loppu.

6. Hallituksen kuulumiset
Juholla on ollut kouluhommien tekoa ja tuli käytyä Palmasissa.

Ilarilla on yrsuhommat lähteneet hyvin käyntiin.

Samuli on saanut laskutettua Palmasilta juhlien järjestämisestä.

Milja on suunnitellut ystävänpäiväsitsejä.

Wilmalla on ollut kouluhommien tekoja.
Vilma on kävi reissussa Alpeilla ja tehnyt pulkkaa.

Eero tehnyt myös pulkkaa.

Henrik tehnyt kouluhommia ja koittanut saada veroja maksettua yhdysvaltoihin.
Joonas tehnyt kouluhommia.
Meea tehnyt kouluhommia.
Villeä väsyttää.

7. Kiltakummi
Katja kertoo, että eilen (22.01) oli ensimmäinen LTKY:n lajikokeilu ja toivomus olisi, 
että kaikki killat mainostaisivat tapahtumaa omilla sometileillään. Katja saapui 
kokoukseen myöhässä, kun kävi kylteritapahtumassa. Teekkarilakkien tilaus on vielä 
muutaman päivän avoinna. Ensi viikolla tiistaina (30.01) on edustajiston kokous, 
johon koko LTKY:n jäsenistö voi osallistua. Vapun perustamiskokous pidetään 06.02,
johon puheenjohtaja ja projektivastaava osallistuvat.

8. Toimarihakemukset
Antti Kokko on hakenut yrsutiimiin. Hyväksytään Antti Kokko yrsutiimiin.

Leevi Jääskeläinen hakenut sometiimiin. Hyväksytään Leevi Jääskeläinen 
sometiimiin.
Manu Heiskanen on hakenut graafikoksi. Hyväksytään Manu Heiskanen graafikoksi.

Linus Pauly on hakenut KV-tiimiin. Hyväksytään Linus Pauly KV-tiimiin.

9. Sätkyn edustus kunniavaliokuntaan
Ehdotetaan Juuso Liikkasta Sätkyn edustajaksi kunniavaliokuntaan. Hyväksytään 
Juuso Liikkanen Sätkyn edustajaksi kunniavaliokuntaan.

10.  Vuosijuhlaedustukset
KRK 50v. 16.3. Holiday Club Saimaa
Sätkyn edustajiksi valittiin Joonas Rönkä sekä Wilma Karhusaari.

Lateksii 8v 10.2. Ylioppilastalo
Sätkyn edustajiksi valittiin Joonas Rönkä sekä Eero Peltonen.

Kaplaaki 50v 9.3. Holiday Club Saimaa
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Sätkyn edustajiksi valittiin Vilma Helle ja Meea Vilkman.

11. Kiltahuoneen piikkilistan kuoppaaminen
Avataan keskustelu aiheesta piikkilistan kuoppaamisesta.

Juho kertoi, että viime vuoden rahastonhoitajan mielestä piikkilista olisi jo ollut hyvä 

kuopata. MobilePay toimii tällä hetkellä todella hyvin ja piikkilista on vaikea ylläpitää. 

Piikkilistalle voitaisiin antaa kuukauden maksuaikaa jäljellä olevien velkojen 

maksamiseen. Juho ehdottaa, että annetaan aikaa helmikuun loppuun saakka 

maksaa velat.

Hyväksytään piikkilistan kuoppaaminen ja 29.02.2024 piikkilista suljetaan.

Päätetään kahvipassin kevätlukukauden hinnaksi 10€.

12. Baarisoppari hallituskaudelle 2024
Avataan keskustelu mihin haluttaisiin baarisopimus tehdä, jos sellainen tehdään:

Ilari nosti ilmoille, että baari tapahtumien mainostaminen Kide.appin kautta auttaisi 
nostamaan Sätkyn tapahtumia. Juho kertoi, että baaritapahtumien hyöty on 
tapahtumien killalle tuoma tuotto, kunhan tarpeeksi ihmisiä tulee tapahtumiin. Joonas
otti esiin, että sidottaisiin baaritapahtumat jonkin toisen tapahtuman yhteyteen. 
Näiden tapahtumien markkinointi olisi syytä harkita hyvin.

Päätetään, että aletaan selvittämään nykyiselle vuodelle uutta baari sopimusta ja 
niiden kilpailuttaminen.

13. Kideapp
Juhon mielestä, Kide.app olisi hyvä kokeilla ystävänpäiväbileiden yhteydessä. 
Etenkin miten se toimii holviin verrattuna. Kideappista lähtee 30snt palvelumaksuihin 
sekä 3%. Kide.app on paljon näkyvämpi kuin holvi.

Päätetään kokeilla Kide.appia seuraavissa tapahtumissa.

14. Fuksiaisten rastinpitäjät

Ilmottautuminen 25.1. mennessä, fuksiaiset 29.1.

Milja Nylund, Joonas Rönkä, Eero Peltonen sekä Anton Kurko ilmoittautuvat 
rastinpitäjiksi.

15. Ystävänpäiväsitsit – ja bileet
Budjetin päättäminen, TEK-sponssi.
Milja Nylund kertoi, että TEK on sponsoroi tapahtumaa 200€. Alustavat kyselyt 
ruokatilauksista on lähetetty. Tapahtumaan on järjestetty valokuvaaja. Kysymykseksi 
koituu halutaanko järjestää baaribileet ystävänpäiväsitsien jälkeen. Samassa 
yhteydessä voitaisiin kokeilla Kide.appia ja markkinoida baaribileitä omana 
tapahtumanaan eikä jatkoina ystävänpäiväsitseille. Ystävänpäivä on 14.02 
keskiviikkona. Aloitetaan mainosjulisteiden teko hyvissä aikoihin ja mainitaan 
Kide.app myynti. Tobias mainitsi, että Kaalimadolta voisi kysyä sponsorointia 
tapahtumaan. Baaribileisiin voisi harkita pukukoodiksi smart casual.
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Milja Nylund ehdottaa ystävänpäiväsitsien budjetiksi viimevuoden tietojen pohjalta 
1300€, jolla jää hieman puskuria yllättävien menojen maksamiseksi. Budjettiin 
sisältyy kellarin vuokra, Aalefin ruokatilaus ja haalarimerkit.

Päätetään pitää baaritapahtuma erillisinä sitseistä ja kokeillaan Kide.appia 
tapahtumaan. Päätetään maksimi budjetiksi ystävänpäiväsitseille 1300€.

16. Kiltahuoneen päivittäminen ja sisustustiimi
Kiltahuoneen järjestyksen uusiminen ja huonekalujen päivittäminen, kiltatyöpiste.

Juho nosti esille, että kiltahuone on tällä hetkellä sekava ja sen järjestystä voisi 

muuttaa. Ehdotus on, että poistettaisiin jakava osa (hyllyt) ja pyrittäisiin saada tila 

avoimemmaksi. On tullut valituksia, että koululla on vähän tilaa tehtävien tekoon ja 

kiltahuone olisi hyvä tähän tehtävään. Työvoima uudistukseen voitaisiin saada 

kiltatyöpisteen muodossa, jossa fuksit saataisiin auttamaan.

Hyväksytään, että voidaan käyttää fukseja apuna kiltatyöpisteen muodossa.

17. Kekkulivaatteet ja kiltamerchin kevät-tilaus
Avataan keskustelu:
Juho ehdottaa, että vaatteiden tilaus olisi hyvä saada hoidettua kevään aikana, jolloin
vaatteet saataisiin käyttöön vielä ennen kesää.

Ilari on jo saanut lähestymisiä yrityksiltä tuotteiden tilaamisesta.

Joonas nosti esiin, että kannattaisi järjestää kysely mitä tuotteita kannattaisi tilata.

Päätetään, että tilataan  kekkuli- ja Sätky-college paidat.

18. Talous ja yrityssuhteet
Ilari kertoo, että yrsutiimi on jo saanut pidettyä kaksi tapaamista tänä vuonna. 
Tavoitteina tälle vuodelle, että saadaan ekskursioista rahaa. Haalareiden tilauspäivän
tavoitteeksi on otettu 01.12. Yrsutiimin virkistysrahaa olisi tarkoitus jakaa enemmän 
pitkin vuotta esimerkiksi tapaamisina Street Cafessa.

19. Muut esille tulevat asiat
Meea kysyi voitaisiinko tilata pop-up teltta.

20. Seuraava kokous
Seuraava kokous järjestetään 05.02.2024 klo 16.00.

21. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja Juho Kaitero päätti kokouksen ajassa 17.44.




